

(Iran) 审计报告伊朗使馆加签

产品名称	(Iran) 审计报告伊朗使馆加签
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	600.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

(Iran) 审计报告伊朗使馆加签

联系人：程丹

电话:15913941040

QQ：2623880699

外国驻华使馆办-理领事认证对有关文书的要求.

Foreign Embassy in China-Consular Consulate certification requirements for relevant documents.

(一) 不同国家对送往该国使用的涉外公证/书、相关证明或单据有不同要求，当您在向涉外公证处提出办-理公证/书的申请时，应先明确告知文书拟送往使用的国家、使用目的及其他相关信息，以便公证机构准确出证。

(1) Different countries have different requirements for foreign-related notarizations / documents, relevant certificates or documents sent to that country. When you apply to the foreign-related notary office to handle notarizations / documents, you should first clearly inform the document that you intend to send To the country of use, the purpose of use and other relevant information, so that the notary agency can accurately issue the certificate.

(二) 各个国家对各种公证/书的时效有不同的规定，如意大利要求结婚公证/书有效期为3个月，阿根廷要求未刑公证/书2个月有效，奥地利要求未刑公证/书1个月有效，等等。鉴此，请您根据有关要求和需要及时办-理领事认证，并在办-理后尽快使用。

(2) Various countries have different regulations on the validity of various notarizations / documents. For example,

Italy requires a marriage notarization / document to be valid for 3 months, Argentina requires a notarized notarization / document to be valid for 2 months, and Austria requires a notarized notarization / document to be valid. Valid for 1 month, etc. In view of this, please do it in accordance with the relevant requirements and needs-consul certification, and use it as soon as possible after handling.